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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

 

Az elnök, Domboróczky Balázs az ülést 18 óra 02 perckor megnyitja. 

 

1. Aktualitások 

 

Vezetői értekezlet 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy a Műszaki Főigazgatóságnak volt egy tájékoztatója 

az üzemeltetés kiszervezésével kapcsolatban. Azt mondták igazából, hogy ez nem volt 

alapvetően egységes, vagy nem működött megfelelően karokra nézve. Kiküldtek egy 

dokumentumot, hogy ez hogyan működjön. Van egy új honlap, valamint egy hibabejelentő 

felület is.  Ezt lehet kommunikálni hallgatók felé, még azt mondták, hogy nagyrészt 

külföldi hallgatók szokták igénybe venni, ilyen 70%-a. Szóval, hogyha ezt 

kommunikálják, akkor érdemes azt megfontolni, hogy akkor angolul is legyen erről szó. 

Négyféle bejelentés lehetséges, műszaki hiba, takarítás, portaszolgálat vagy helyiség 

berendezés. Nem mindenhol elérhető, de ez nem igazán érinti a hallgatókat, ahol nem 

elérhető az a köznevelési intézményekben, mint gimnáziumok vagy az ELTE Füvészkert. 

 

Szenátus 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy megtörtént a szavazás, hogy 4,8-tól kiváló 

minősítést kapnak a hallgatók.  

Gombás András elmondja, hogy ők fogják tájékoztatni a hallgatókat erről. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy elfogadták a rektor választás előkészítését, hogy 

kik készítik elő ezt az eseményt. Ez az egyik legfontosabb döntés minden 5 évben, 

tájékozott és felkészülten jöjjön mindenki. 

 

Eszterhai Marcell látogatása 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy eljönne bemutatkozni és egy beszélgetésre, október 

18-án pénteken 18 órakor. A részönkormányzatokból legalább egy személy legyen jelen 
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ezen a beszélgetésen és készüljenek kérdésekkel, amelyek akár az adott részönkormányzat 

ügyeiről szólnak.  

Szente Nóra Titanilla kérdést tesz fel, hogy lehet-e online bejelentkezni. 

Domboróczky Balázs válaszol, hogy felőle lehetséges, viszont ne legyen az, hogy 

mindenki online lép be. 

 

Küldöttgyűlés 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy a Tanárképzés ügyrendje fog változni, de azt is 

lehet véleményezni. 

Gombás András kérdést tesz fel, a küldöttgyűlési tagoknak a vagyonnyilatkozatával 

kapcsolatban, hogy azt, akinek nincs esetleg mikor jöjjön be. 

Domboróczky Balázs válasza, hogy most pénteken 11-től 12-ig vagy hétfőn délután 5 és 

6 között vagy meghatalmazással más is behozhatja. 

 

HÖOK Tisztújító Küldöttgyűlés 

 

Domboróczky Balázs kérdést tesz fel, hogy hányan fognak részt venni ezen. 

Gombás András válasza, hogy nem tudnak jönni, viszont eljönnek meghallgatni a jelöltet 

pénteken. 

Zántó Réka válasza, hogy Kardos Gáborral egyeztetnek és majd visszajeleznek. 

Hősi Rezső Rudolf válasza, hogy tervez részt venni az eseményen. 

Juhász Enikő válasza, hogy még egyeztetnek. 

Szente Nóra Titanilla válasza, hogy 1 max 2 ember részt fog tudni venni tőlük. 

Nagy Anna Dorottya válasza, hogy valószínűleg 1 ember fog részt venni, de lehet, hogy 

senki sem tud. 

Takaró Milán válasza, hogy ugyan az a helyzet náluk, mint a GTK-n. 

Kovács Viktória elmondja, hogy tőlük 5-en fognak részt venni. 

Kővágó Dóra válasza, hogy náluk hárman mondták, hogy részt vennének, de biztosat nem 

tud még mondani. 

Makrai Csaba válasza, hogy nem tudja még, meghívót sem kapták még meg. 

 

HÖOK Minisztériumi beszélgetés a HÖOK Jövőkép ’24 dokumentumról 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy lesznek még ilyen beszélgetések, valamint 
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előkészítő megbeszélések is lesznek.  

Elmondja, hogy pozitív előrelépés történt a lakhatással kapcsolatos témában, a Kormány 

bejelentette, hogy foglalkozni fognak a lakhatással és a kollégiumokkal és külön 

programot indít erre. 

Gombás András elmondja, hogy volt egy másik bejelentés is, hogy a HÖOK 

Mentorprogramnak adnak 1 milliárd forintot a hallgatók általános mentális állapotának 

javítására. 

 

Részönkormányzati aktualitások 

 

Kővágó Dóra elmondja, hogy 157 hallgató jelentkeztek az utánpótlásképzésükre és az 

ELTEfesztre készülnek. 

Kovács Viktória elmondja, hogy az ELTEfesztre készülnek, a jövőhétre süteményvásárt 

szerveznek, valamint van Elnök és KGY jelöltállítási időszak is. A szakszervezet jelen van 

a Karon és valószínűleg még sokáig fognak tevékenykedni. A Nemzetközi Irodánál pedig 

a koordinátorokat nem tudják elérni. 

Valamint elsőéves levelező tagozatos hallgatókkal volt megbeszélés mert probléma volt 

az egyik hallgatóval, aki fenyegető üzeneteket és e-maileket küldözgetett társainak és 

HÖK-nek is. 

Takaró Milán elmondja, hogy náluk is zajlik az utánpótlásképzés. Készülnek az 

ELTEfesztre, Nyílt napokra. Gyakorlat monitorozással vannak problémák, jogásznál jár 

az ügy már az egyik oktató miatt, valamint az egyik legjobb partnerintézmény is majdnem 

visszamondta az egész gyakorlatot. Lesz egy újabb intézkedési terv a Karon, valamint a 

MAB akkreditációs ügyekbe is bevonják őket. 

Nagy Anna Dorottya elmondja, hogy az áttették az integrációs programjukat őszre, most 

lesz az első Infóestjük is. Eddig 144 jelentkező van, így valószínűleg kettő felvonásban 

fog megvalósulni. Az ELTEfeszt szervezése náluk is éppen zajlik. Diákmunkásokat is 

keres a Kar, akik rekrutációs munkát vállalnak, ellenezték ezt mert lehetséges, hogy ezek 

a hallgatók tudják annyira jól a felvételi eljárást és ezért inkább hagyja rájuk a Kar ezt a 

feladatot. Elkezdődött náluk egy nyelvtanulási program is, amely biztosítja, hogy 3-4 

keleti nyelven és korlátlan európai nyelveken lehet tanulni a Katedra nyelviskola 

programjaiban. Az első félévben 314-en mentek tanulni, szóval sikeres ez a program, 

valamint folyamatban van az is, hogy ezekért kreditet is kapjanak a hallgatók.   

Projektfeladat felkészítő tárgy eddig nem volt náluk, most lett, és eddigi őszi félév helyett, 

amikor októberben tudták meg általában a hallgatók a konzulensüket, most átvitték 
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tavaszra, így tavasz végére már kiderül, hogy ki lesz a konzulens és akár egész nyáron 

dolgozhatnak már együtt velük a hallgatók. 

A Nemzetközi Iroda elrontotta az Erasmusos hallgatók pontszámítását és nem azok a 

hallgatók jutottak kiErasmusra, akik megérdemelték volna, de ez csak a partner 

egyetemekkel való egyeztetések után derültek ki. Ez a pótjelentkezés volt, ami 80 és 100 

hallgatót érint. 

Hegedűs Dávid elmondja, hogy beteg volt az elmúlt 2 hétben, most folyik az utánpótlás 

képzés, valamint eldőlt, hogy melyik bizottságokba ki lesz bedelegálva az Ellenőrző 

Bizottságból és ezt továbbította Domboróczky Balázsnak. 

Szente Nóra Titanilla elmondja, hogy folyamatban van a felvételijük és lezajlott a tábor 

is, jövőhéten lesznek a szóbelik. A választások is éppen folynak, pénteken van a 

jelöltállítás vége. Hétfőn lesz plenáris ülésük, ahol összegzik az elmúlt egy évet, itt tudnak 

a hallgatók kérdezni, elmondani, ha valamibe nem láttak bele. Már fél éve zajlik az ügy, 

amelyben egy Geri Tibor nevű férfi azzal a kijelentéssel jelent meg a Karon, hogy az 

Alaptörvény érvénytelen. Sokat keresi a HÖK-öt, hogy támogassák. Szente Nóra Titanilla 

beszélt az Alkotmányjogi Tanszékkel ezzel kapcsolatban, de a férfi folyamatosan 

hívogatja és megfenyegette is, hogy nyilvánosan fogja a HÖK elutasítását hangoztatni.  

Domboróczky Balázs elmondja, hogy továbbítsa az e-mailt, amit írt neki és beszél az 

Egyetemmel erről az ügyről. 

Juhász Enikő elmondja, hogy novemberben elnökválasztó Küldöttgyűlés és Dobrocsi 

Dóra fog elindulni. 

Hősi Rezső Rudolf elmondja, hogy folynak a rendezvények és az animátor képzések, 

Lágymányoson hullik a vakolat az előadókban. Valamint a Minőségbiztosítással, a MAG 

ügyével is foglalkoznak. 

Zántó Réka elmondja, hogy holnap lesz egy kocsmatúra rendezvényük, amire nagyon 

sokan jelentkeztek, valamint az ELTEfesztre is készülnek. 

Gombás András elmondja, hogy zajlanak az év eleji programok, most kifejezetten sok 

szakos programok vannak. Tegnap volt Tisztségviselői Ülésük, átbeszélték az 

tisztségviselői feladatokat, valamint szervezik október végére az Alkotótábort, ahol közép 

és hosszútávú stratégiáját fogják megtervezni az Önkormányzatuknak, hogyan tudják 

működésben tartani, továbbfejleszteni a hallgatók számára. 

Kővágó Dóra elmondja, hogy kiegészítené még az aktualitásait, hogy a Karon sokat 

foglalkoznak a szakszervezettel. A Nemzetközi Irodájukban, pedig a koordinátorok 

mondanak fel, ami hátráltatja a hallgatókat. 
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ÖsszHÖK rendezvény és HÖOK megkeresése  

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy szeretne egy kötetlen programot szervezni, ahova 

a részönkormányzatok tagjai is részt vesznek. Előtte lehetne egy felmérés is, hogy 

mennyien jönnének el, a részönkormányzati HÖK tagok, utánpótlásképzésen résztvevők, 

akik a HÖK köreiben mozognak. Ilyen minimálisan kötött, de inkább kötetlen program 

lenne. Alapvetően egy délutáni napon akár lehet valami tematikája is és ahhoz. 

Kapcsolódó kisebb programok lehetnének, inkább ilyen ismerkedős, beszélgetős délután 

lenne. Szeretné, ha az elnökök elmondanák erről a véleményüket. Valamint a HÖOK 

megkereste, hogy a karokon elismernek-e kreditet az önkéntes munkákért és erről is 

kérdezi az elnököket. 

Gombás András elmondja, hogy szerinte abszolút nyitottak lennének egy ilyen 

programra, az időpont lenne kérdéses mert most őszi szünet előtt nagyon sok programjuk 

van. Az önkéntességgel kapcsolatban utána nézett a HKR-ben és megvalósítható lenne, a 

Karra specifikusat nem talált, de tovább küldte a Tanulmányi alelnökének. 

Zántó Réka elmondja, hogy náluk is nyitottak lennének a rendezvényre. Nem tudja, hogy 

lenne-e ilyen kredit az önkéntességért, de utána néz. 

Hősi Rezső Rudolf elmondja, hogy nyitottak lennének ők.  Náluk sincs az önkéntes kredit 

lehetőség. 

Juhász Enikő elmondja, hogy náluk is páran elnéznének a rendezvényre. Van ilyen 

lehetőség náluk, az egyház náluk önkéntes és kreditet is kapnak érte, valamint kollégiumi 

kör is van amiért kaphatnak, az Egyetemisták a Környezettudatos Szemléletért.  

Szente Nóra Titanilla elmondja, hogy neki nagyon tetszik az ötlet és csak az időponttal 

lenne probléma mert sok a programjuk. Ha később lenne, akkor mennének többen is. 

Náluk van Társadalmi felelősségvállalás kurzus, ahol önkénteskédni lehet, több helyre is 

lehet menni. Náluk ez elég kiterjedt, valamint most lettek új alapítványok is.  

Nagy Anna Dorottya elmondja, hogy náluk nincs önkéntesség, de nagyon támogatnák, 

ha lenne. Az programon való részvételt nem tudja, mert most minden integrációs feladat 

ebben a félévben van ezért nem hiszi, hogy sokan el tudnának menni.  

Takaró Milán elmondja, hogy náluk is van ilyen kurzus, táboroztatások nyáron meg 

Kórházsuli is van náluk. Mindenki végzős és sok az esemény ezért ő sem hiszi, hogy sokan 

mennének el a programra. 

Kovács Viktória elmondja, hogy jónak tartja, ha november végén lenne addigra ők is 

meglennének a választásokkal. Önkéntes kredit kapcsán nem biztos benne, hogy milyen,  
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de van olyan kötelezően választható tárgy van náluk, aminek a neve Bázis terápia kurzus. 

Heti meghatározott alkalommal lehet menni fogyatékkal élő személyeknek és 

családjuknak segíteni.  

Kővágó Dóra elmondja, hogy nem tudja, hogy van-e önkéntes kredit, de majd 

visszajeleznek. A rendezvény jó lehet nekik, viszont a tavaszt is meg lehetne próbálni. 

Biztosan mennének, mint elnökség, viszont a Szakos Hallgatói Érdekképviselőket nem 

tudja. 

Makrai Csaba elmondja, hogy a rendezvényen páran ott lennének. 

 

 

Microsoft Teams funkció beszüntetése 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy a hallgatók nem lennének hozzárendelve a Teams-

hez. Működne a CANVAS felület és hogyha lenne online meeting vagy kurzus, akkor azt 

várnák el az oktatóktól, hogy hozzanak létre Teams-en egy linket és azt tegyék be a 

CANVAS felületére, és ugye ez nem lehet rendszeres, hanem minden héten újra kellene 

csinálni. Ez felvet problémákat, ha bármilyen konzultációra gondolunk, az sokszor online 

van, vagy hogyha kivételes tanulmányi rendre gondolunk, vagy valaki ösztöndíjjal 

külföldön van, de közben hallgatná itt az órát online. Valamint nyilván egy nagy nehézség 

oktatóknak és hallgatókánk is egyaránt, ha nem létezik ez a funkció. 

Hősi Rezső Rudolf elmondja, hogy náluk minden Teams felületen zajlik, a Kari Tanácstól 

kezdve a Vezetői értekezletig. 

Kővágó Dóra elmondja, hogy az oktatók minden anyagot erre a felületre tesznek fel és 

általában nem tudnak más felületeket használni. 

Mig András kérdést tesz fel, hogy indokolták, hogy miért akarják ezt a változtatást. 

Domboróczky Balázs válasza, hogy nem tudja, de valószínűleg a pénzügyek miatt. 

Valamint felveti, hogy állásfoglalást kellene az EHÖK-nek vállalnia ezzel kapcsolatban. 

Kővágó Dóra elmondja, hogy náluk van olyan terem, ami nincsen akadály mentesítve 

emiatt ki vannak zárva hallgatók és szükséges lenne a Teams felület számukra az online 

jelenlét biztosítás érdekében. 

Gombás András kérdése, hogy a folyóiratok csökkentése is felmerült és ha pénzügyi 

helyzet miatt van akkor ezt is fel lehetne hozni. 

Hősi Rezső Rudolf kérdése, hogy a Neptunról lehet-e tudni valamit. 
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Domboróczky Balázs válasza, hogy ebben a félévben valószínűleg még megmarad a régi, 

valamint nem lesz próbaidőszak, hanem tapasztalat alapján lesz. Nem adják ki tesztelni a 

HÖK-nek, de az ELTE tesztelni fogja. 

 

ELTEfeszt 

 

Mindenhol volt megbeszélés erről. 

 

HÖOK választmány tag és póttag 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy múlt évben Diczkó Dalma volt a tag és ő a póttag, 

ebben az évben tag szeretne lenni, de még nem beszélt erről külön a Kabinettel. 

Elnökséggel szeretné először megbeszélni, hogy kik legyenek, nem szeretné ő eldönteni, 

ezt mindenki gondolja át holnapig, a Kabinetből, vagy az Elnökségből legyen valaki. 

Kővágó Dóra javasolja, hogy az elnökhelyettes legyen a póttag, hogy ne legyen a kari 

elnökök között feszültség. 

Gombás András elmondja, hogy egy rendes tag és egy póttag kell. 

Mig András válaszol, hogy igen és januártól lép mandátumba, ami egy évig tart. 

Juhász Enikő kérdése, hogy nem ma kellene jönnie dr. Babos Jánosnak. 

Domboróczky Balázs válasza, hogy nem tudott ma jönni és október 22-én fog részt venni 

az ülésen.  

Domboróczky Balázs elmondja, hogy mi lenne a feladata a tagnak és póttagnak, nem 

gyakran üléseznek, de egyébként fontos, hogyha ülésezik, ez nyilván a Közgyűlés közötti 

időszakban a legnagyobb a feladata. HÖOK Közgyűlés általában félévente 1-2 szokott 

lenni, úgyhogy fontos, hogy addig is tartsák a kapcsolatot mind intézményi elnökök vagy 

intézményi delegáltak. Döntéselőkészítés szokott lenni vagy véleményezés, külöböző 

aktuális témák megvitatása.  

Kővágó Dóra kérdése, csak jelentkezni lehet vagy jelölni is lehet. 

Mig András válasza, hogy a HÖOK KGY választja a tagokat. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy nem feltétlenül kell jelölni. 

Hősi Rezső Rudolf elmondja, hogy lehet, hogy lenne még kérdése és keresné. 

Takaró Milán kérése, hogy egy emailt, küldjenek a határidőkkel, hogy minden 

meglegyen nekik. 
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EHÖK Kabinet Alumni esemény szervezése 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy van az EHÖK Kabinet Alumni esemény is, amit 

megint meg szeretnének szervezni, hogy az új Kabinet is jobban tudjon kötődni a 

szervezethez. 

 

2. Egyebek 

 

Takaró Milán kérdést tesz fel, hogy a Forinyák Géza Ösztöndíj hogyan működni, van-e 

valakinek tapasztalata vele. 

Domboróczky Balázs válasza, azon múlik, hogy milyenek a beérkezett pályázatok. 

Mindenkit bíztat, hogy próbálja meg, van mentorálás és pénzösszeg is. Szociális hátteret 

is és a közéleti tevékenységet is figyelembe veszik. 

Mig András elmondja, hogy itt kifejezetten nem önkormányzati közéleti tevékenységről 

van szó. Utánanéz még, hogy ez tényleg így van-e. 

 

Az elnök, Domboróczky Balázs 19 óra 08 perckor lezárta az ülést. 
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